
Klockan är snart 07.00. 

Undrar om det kommer fler…... 



JoDå! Fyra av elva!  

Tycker jag är Super efter  
en fredagskväll! 



Vi drog ut på slingan. Efter 2 km 

lämnade jag dom andra och sprang 

säsongens första riktiga stavpass! 



Solen jobbar på att bryta  

igenom dimman!  
Fantastiska Spindeljobb! 



Fortsättning på Englanätets  
årskonferens. Först uppstart med 

Formalia i form av Årsmöte och  
sedan planering av verksamhetsåret 

som börjar nu. 

www.englanatet.se 



Jag hade samlat så mycket Energi på 

morgonen så jag drog från Tyringe till 
jobbet och aktiverade mig med  
papper!! 



Ernst är kvar i Linköping i helgen. 
Han tyckte att det var Bra om jag 
plockade lite Havtorn….. 



Ja! Jag kan nog sätta check på det 

mesta. Även om många kanske tycker 
att just mina morgonbestyr verkar 

lite jobbiga…..  :-) 

Från Lokalblaskan NST i dag. 

 


